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Hrvatska demokratska zajednica je tijekom lokalnih izbora vodila pozitivnu kampanju, 

temeljenu na rezultatima i jasnom programu za naredne četiri godine i upravo to su na 

nedavno održanim izborima podržali naši građani. To je bila tema konferencije za medije 

HDZ-a Varaždinske županije. 

Tom prilikom je Damir Poljak, potpredsjednik ŽO HDZ-a Varaždinske županije i načelnik 

Općine Bednja izjavio:

- Nakon Županijskog, potom i Državnog izbornog povjerenstva, u srijedu je i Ustavni sud 

potvrdio pobjedu našeg kandidata Anđelka Stričaka za župana Varaždinske županije. 

Ovom odlukom Ustavnog suda izbori su završili. Stoga koristim priliku da županu, ali i 

izabranim gradonačelnicima i načelnicima čestitam na tome.

Istaknuo je kako su u HDZ-u bili suočeni s pokušajem relativizacije rezultata i rušenjem 

političke i demokratske volje birača, građana Varaždinske županije, od strane SDP-ovih 

Miroslava Markovića, Brune Istera i Nevena Bosilja.



- Njihovi prigovori i žalbe iz kojih je vidljivo da ni sami ne znaju što traže, u kojima bi po 

peti puta prebrojavali glasove, negdje išli ponovno na izbore pa onda sve poništili, samo 

su jalovi pokušaji opravdavanja gubitka izbora za župana. Tijekom izbornog procesa, ni u 

jednom trenutku glasanja ili brojanja glasova, ni jedna politička opcija nije imala primjedbi 

na izborni proces, odnosno na rad biračkih odbora. Između ostalog, izbore je priznao i sam

vrh SDP-a što se može iščitati iz izjava njihovog predsjednika Siniše Hajdaš Dončića – 

naglasio je Poljak.

Rekao je i da je tek nakon objave rezultata i poraza započeo narativ o „nepravilnostima” te

smatra da to jasno pokazuje da nije riječ o zaštiti demokracije, već o gubitničkoj taktici i 

izbjegavanju političke odgovornosti.

- Upravo je povjerenje građana temelj demokracije, a ono se ne gradi odbijanjem rezultata 

kad isti nisu po volji gubitnika. Njihova reakcija, u vidu osporavanja rezultata i pokušaja 

diskreditacije izbornog procesa, očita je manifestacija političkog očaja jer se proziva 

biračke odbore, odnosno iste ljude koji su provodili izborni proces za sve, pa i za njih. 

Povjerenje građana ne gradi se odbijanjem izbornih rezultata, nego prihvaćanjem 

odgovornosti – kako za pobjedu, tako i za poraz – naglasio je Poljak i poručio:

- Pozivamo Bosilja, Markovića i Istera da prestanu s politizacijom izbornog procesa i da 

izbore i volju građana županije više ne koriste za svoje unutarstranačke obračune. 

Rezultati rada župana Anđelka Stričaka su itekako vidljivi te su ih građani nagradili na 

izborima i na tome im ovim putem zahvaljujemo.

O ovoj je temi govorio i HDZ-ov saborski zastupnik i načelnik Općine Gornji Kneginec, 

Goran Kaniški.

- Nismo se spuštali u blato koje su Miroslav Marković, Bruno Ister i Neven Bosilj počeli 

stvarati još početkom kampanje. Iskreno nam je žao što su kampanju vodili prljavo, 

negativno i s udarcima ispod pojasa. Postavljanje plakata u kojima pozivaju na linč, 

uništavanje naših plakata, vulgarni komentari po društvenim mrežama, rezanje glave na 

ceradama i plakatima, lijepljenje plakata s lažima i lažnim predstavljanjem, rušenje 

demokratske volje građana- to su taktike kojima su pokušali pobijediti – istaknuo je 

Kaniški.



Dodao je da tijekom predizborne kampanje iz redova HDZ-a nije upućena niti jedna riječ o 

protukandidatima, već su poruke bile usmjerene na građane, projekte i program.

- Očuvanje obraza je puno bitnije od pobjede i to je ono što Bosilj, Marković i Ister ne 

razumiju. Podsjećam ih na riječi njihovog predsjednika Ivice Račana koji je rekao da se 

izbori mogu izgubiti, ali obraz ne! Oni su izgubili i izbore i obraz – kazao je HDZ-ov 

saborski zastupnik.

Rekao je i da HDZ nastavlja dalje putem razvoja i na dobrobit građana Varaždinske 

županije, pružajući ruku svim političkim akterima za konstruktivnu i programsku suradnju.

- Interes građana i naše županije je ispred vlastitih političkih ambicija te pozivamo sve da 

smire strasti i prihvate se posla, jer i oporba može biti konstruktivna ako nije negativna. 

Još jednom čestitam svim pobjednicima, a onima koji su izgubili želim više sreće drugi put.

Želim i da izvuku pouke iz ovog svog negativnog vođenja kampanje i nešto nauče, a to je 

da se narod i građane baš nikada ne smiju podcjenjivati – zaključio je Kaniški.










